
Zápis ze 48. zasedání Osadního výboru Stržanov dne 4.4.2023 

 
Přítomní členové: Strašilová, Nedvědová, Melichar, Matulková, Jelínek    Zapisovatel: Strašilová  
 
Projednávaná témata: 
 
Rybník u kapličky i podevsák budou ve správě Moravského rybářského svazu. Vize je taková, že na vsi    
budou drobnější rybky (spíš okrasné) a pode vsí bude chovný. Samozřejmě bude průzkum, zda jsou na to 
vhodné podmínky. 
 

Na hřišti začala příprava dopadové plochy pod herní prvek Šimpanz. Zatím je rozebraná část plotu, která 
odděluje hřiště od části s pódiem kvůli přístupu stavební techniky. Požadavek byl, aby alespoň v části za 
fotbalovou brankou byl znovu nainstalovaný, aby balony nepadaly do rybníka. Hřiště se dotýká také zpráva 
od pana Hemzy ze správy zeleně…  
přesun habrů ze stávajícího umístění na pozemek parc. č. 178/1 zde - https://mapy.cz/s/mefadogako. Použity budou 
k odclonění veřejného prostoru a oplocení soukromého objektu a pozemku parc. č. 178/16. Výsadba bude provede-
na v odstupu min. 1 m od hranice pozemku, aby byl zajištěn prostor pro údržbu. 

Habry musí být přestěhovány, protože místo nich bude protihluková stěna. Byly pořízeny v rámci 
revitalizace, takže musí být přesazeny na místo, které bylo do revitalizace také zahrnuto. 

Dne 22.4.2023 jedeme na zájezd Flora Olomouc, odjezd autobusu v 6:30 od Jednoty. 

Na kapličce nesvítilo světlo. Nyní bylo opraveno a byl nastavený čas od 21:00 do 6:00 hod. Protože došlo 
k posunu na letní čas, změnila se i doba svícení od 22:00 do 7:00 hod. V řešení je návrh na svícení pomocí 
fotobuňky, která by zapínala svícení kapličky podle okolního světla. V poledne už nezvoní zvon a nelze 
zapnout ani zvonění „umíráček“, protože vyhazuje pojistky. Odpověď pana Dvořáka z komunálních služeb … 
po konzultacích s dodavatelem zařízení elektrického pohonu zvonu je nutné, aby tato firma přijela na opravu. Protože 

kaplička spadá, jako ostatní budovy města, pod SRI, prosím o vystavení a zaslání objednávky na opravu. 

Na konec prázdnin jsme plánovali dětský den, který by přešel ve večerní posezení pro dospělé, ale bohužel 
firma, která ho již několikrát zajišťovala má pouze skákací hrady. Animátoři ukončil činnost v době 
koronakrize a již se nevrátili. Skákací hrady si můžeme půjčit i v místě a aktivity bychom si museli zajistit 
svépomocí.  Najde se někdo, kdo by nám pomohl nebo alespoň přispěl s nápadem na nějakou zábavnou 
činnost?  

Další schůze na MěÚ je naplánovaná na 3.5.2023. Zápis rozešleme. Vzhledem k tomuto termínu bude další 
schůze ve Stržanově až 6.6.2023 od 19:00 hod. 

https://mapy.cz/s/mefadogako

